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اعتراض ستاره بسکتبال آمریکا به ترامپ
لبرون جیمز یکی از تاثیرگذارترین ورزشــکاران آمریکایی در اظهاراتی به دونالد 

ترامپ و حوادث نژادپرستانه اخیر در آمریکا اعتراض کرد.
چند روز پیش در شــارلوتز ویل آمریکا یک اعتراض کننده به فاشیســم، بعد از 
آنکه یک »ناسیونالیســت سفیدپوش« با ماشــین به او زد، کشته شد.لبرون جیمز 
بسکتبالیســت آمریکایی و سیاه پوست در اعتراض به رفتارهای نژادپرستانه اخیر در 
آمریکا، گفت: می دانم که اتفاقات تراژیکی در شــارلوتز ویل اتفاق افتاده اســت. فکر 
می کنم بهترین راه برای اینکه یک جامعه بهتر و مردم بهتری داشــته باشــیم این 
اســت که به هم عشــق بورزیم. این تنها راهی است که می توانیم با هم پیروز شویم. 
نفرت همیشــه در آمریکا وجود داشته، درست اســت اما دونالد ترامپ دوباره نفرت 
را در جامعه مد کرده اســت. لبرون جیمز پیش از این نیز درباره مســائل اجتماعی 
صحبت کرده بود؛ او پارسال به خشونت با اسلحه و نژادپرستی اعتراض کرد. تعدادی 
دیگر از ورزشکاران آمریکایی نیز در هفته های اخیر به اتفاقات نژادپرستانه در آمریکا 

اعتراض کردند.
خسه به استوک سیتی پیوست

بعد از پیوستن نیمار به پاری سن ژرمن، خسه تصمیم گرفت راهی لیگ جزیره 
شود و به استوک سیتی پیوست.

هواداران رئال مادرید بعد از گلی که خسه در نوکمپ به ثمر رساند امید زیادی 
به آینده این بازیکن جوان داشــتند اما او چون در بیشــتر بازی های مادرید نیمکت 
نشــین بود تصمیم گرفت این تیم را ترک کند.خســه به این امید که در پاری سن 
ژرمن بدرخشد با رقم بالایی راهی این تیم شد اما اونای امری اعتقادی به این بازیکن 
جوان نداشت و خیلی سریع با او به مشکل خورد.در نهایت، خسه تصمیم گرفت پاری 
ســن ژرمن را به مقصد لیگ برتر انگلیس ترک کند. او با استوک سیتی قرارداد یک 

ساله امضا کرد.
رم پیراهن توتی را بایگانی کرد

باشگاه رم پیراهن اسطوره خود را به هیچ یک از دیگر بازیکنان این تیم نداد.
 باشگاه رم شماره های بازیکنان این تیم را برای فصل جدید سری A منتشر کرد 
که در این فهرســت شماره 10 جالوروسی به هیچ کسی تعلق نگرفته است. پیراهن 
شــماره 10 رم تا فصل گذشته در اختیار کاپیتان 40 ساله تیم فرانچسکو توتی قرار 
داشــت اما با بازنشســته شدن او، ظاهراً باشــگاه تصمیم گرفته که پیراهن او را هم 
کنــار بگذارد و فعلًا به هیچ یک از بازیکنانش افتخار پوشــیدن این پیراهن را ندهد. 
اگرچه این موضوع هنوز به صورت رسمی اعلام نشده است اما پیراهن شماره 10 رم 
به هیچ یک از بازیکنان این تیم داده نشــده است. همچنین با خروج وویچخ شزنی 
دروازه بان فصل گذشــته جالوروسی که به یوونتوس پیوســته است، پیراهن شماره 
یک رم به الیســون رسیده است. در همین حال بازیکنان جدید تیم لورنزو پیگرینی، 
آلکســاندر کولاروف، هکتور مورنو، جنگیز اوندر، ماکسیم گونالونس، گرگویر دفرل و 
ریک کارسدورپ هم به ترتیب شماره های 7، 11، 15، 17، 21، 23 و 26 را گرفته اند.

پیشنهاد نجومی میلان به بایرن مونیخ 
برای خرید ویدال

یک رسانه شیلیایی از پیشنهاد هنگفت روسونری برای خرید هافبک ملی پوش 
باواریایی ها خبر داد.

یکی از شبکه های تلویزیونی دولتی در شیلی مدعی شده است که باشگاه میلان 
برای خرید آرتورو ویدال از بایرن مونیخ به این باشگاه آلمانی پیشنهادی نجومی ارائه 
کرده است.شبکه تلویزیونی TVN  شیلی با توصیف پیشنهاد روسونری به بایرن مونیخ 
به عنوان یک »ابر پیشنهاد«، مدعی شده که میلان به بازیکن پیشین یوونتوس گفته 
که اگر به این تیم ملحق شــود، حقوقش دو برابر خواهد شــد. در همین حال سایت 
کالچو مرکاتوی ایتالیا هم با تأیید این خبر، ویدال را سومین گزینه میلان برای تقویت 
خط میانی اش بعد از خرید لوکاس بیلیا و فرانک کِسیه دانسته است. میلان در حالی 
برای خرید ویدال دست به کار شده است که چندی پیش رقیب همشهری اش اینتر 
هم برای خرید این بازیکن 30 ســاله اقدام کرد اما بایرن مونیخ به پیشنهادش پاسخ 

منفی داد. ویدال تابستان سال 2015 از یوونتوس به بایرن مونیخ پیوست.
کومان خریدهای خوبش را تکمیل کرد

ستاره ایســلندی سوانسی که به یکی از بهترین بازیکنان جزیره لقب گرفته در 
آســتانه انتقال به اورتون قرار دارد تا این باشــگاه با خریدهای فوق العاده خود فصلی 

هیجان انگیز را رقم زند.
اورتون تابســتان بســیار گرم و دلچســبی را گذارند. با بازگشت وین رونی کار 
خــود را آغاز کرد و بــا خریدهای خوبی چون جوردن پیکفورد)ســاندرلند(، مایکل 
کین)برنلی(، ســاندرو رامیرز)مالاگا( و دیوی کلسن)آژاکس( یک تیم خوب را بست. 
طبق گزارش رسانه های انگلیسی، با توجه به اینکه از چند هفته پیش خبرهایی مبنی 
بر انتقال »گیلفی سیگوردســون« به گودیســون پارک می شد، این ستاره در آستانه 
ثبت قراردادی 5 ســاله با اورتون اســت. این خرید بی شک می تواند قدرت آبی های 
مرسی ســاید را چند پله بالا ببرد و این سؤال را در ذهن بپروراند که آیا لسترسیتی 
جدیدی در راه است!؟ سیگوردسون فصل پیش گرچه در تیم پایین جدول سوانسی 
قرار داشت اما به یکی از بهترین پاسورهای لیگ بدل شد. نمایش درخشانی از خود 
نشان داد و حتی به یکی از نامزدهای بهترین بازیکن ماه ژانویه بدل شد. ارزش انتقال 

این هافبک ایسلندی 45 میلیون پوند گزارش شده است.
کوتینیو دیگر برای لیورپول بازی نخواهد کرد

فیلیپه کوتینیو حاضر است به هر قیمتی که شده مجوز جدایی خود از لیورپول 
را گرفته و راهی بارسلونا شود.

آینده فیلیپ کوتینیو در لیورپول در هاله ای از ابهام قرار دارد و هنوز معلوم نیست 
کــه این بازیکن در جمع قرمزهای آنفیلد باقــی می ماند یا خیر.او که در اولین بازی 
فصل لیورپول مقابل واتفورد به بهانه کمردرد حضور نداشت، همراه قرمزها به آلمان 
هم سفر نکرد و شب گذشته در بازی رفت پلی آف لیگ قهرمانان مقابل هوفن هایم 
غایب بود.طبق ادعای دیلی میل، کوتینیو دیروز هم از ناحیه پشت احساس ناراحتی 
کرد و محل تمرین لیورپول را ترک کرد.یورگن کلوپ، سرمربی لیورپول تا مشخص 
شدن تکلیف نهایی کوتینیو قصد استفاده از این بازیکن را ندارد و موندودپورتیوو هم 
دیروز ادعا کرد که این بازیکن دیگر قصد ندارد برای قرمزها به میدان برود؛ حتی به 
قیمت سکونشینی در سال منتهی به جام جهانی. او به این طریق قصد دارد فشار روی 
مســئولان لیورپول را بیشتر کرده و تا پیش از اتمام مهلت نقل و انتقالات تابستانی، 
به بارســلونا بپیوندد.با همه این اوصاف باشگاه لیورپول فعلا قصد دارد مقاومت خود 
را ادامــه داده و بــا اتمام مهلت نقــل و انتقالات، کوتینیو را مجبور به بازگشــت به 
تمرینات کند. در انگلیس بر این عقیده هستند که پشت غیبت کوتینیو در تمرینات 

و مصدومیت عجیب او، باشگاه بارسلونا قرار دارد.
باکا رسما به ویارئال پیوست

مهاجــم کلمبیایی میلان با قراردادی یک ســاله به صــورت قرضی به ویارئال 
پیوست.باشگاه ویا رئال اسپانیا اعلام کرد که کارلوس باکا، مهاجم کلمبیایی آث میلان 
را به مدت یک فصل به صورت قرضی به خدمت گرفته اســت.باکا در فصل پیش رو 
بــرای ویارئال با شــماره 9 در لالیگا به میدان خواهد رفــت. این مهاجم کلمبیایی 
با مبلغ 2 میلیون قرضی به ویارئال پیوســت و تیم اســپانیایی می تواند با پرداخت 

16 میلیون یورو او را به صورت دائمی بگیرد.

*طی حکمی از سوی مجید شایسته رئیس فدراســیون تنیس، سیف الله بهزادپور به عنوان سرمربی تیم ملی 
تنیس آقایان در پنجمین دوره بازی های داخل ســالن ترکمنستان منصوب شد.بهزادپور در شرایطی به عنوان 
سرمربی تیم ملی تنیس انتخاب شد که پیش از این احمدوند هدایت این تیم را برعهده داشت اما چندی پیش 

وی از سمت خود استعفا داد.
*رئیس انجمن فوتبال معلولین از مشــخص شــدن ترکیب فوتبال هفت نفره به مســابقات قهرمانی جهان در آرژانتین خبر 
داد. امین الله مانی اظهار داشــت: پنجمین مرحله از تمرینات تیم ملی فوتبال هفت نفره برای آمادگی حضور در رقابت های 
قهرمانی جهان در آرژانتین در حالی از روز پنج شــنبه)امروز( آغاز می شود که اسامی ملی پوشان اعزامی به این مسابقات نیز 
اعلام شــد.وی افزود: عبدالرضا کریمی زاده، حسن صفری، حسین تبریز )بوشهر(، صادق حسنی، امیر عزت دوست )گیلان(، 
مهدی جمالی )قم(، لطف اله جنگجو )مازندران(، عباس ترابی، محسن مختاری)مرکزی(، مسلم خزایی، جاسم بخشی، احسان 

معصوم زاده)کرمانشاه(، حبیب اله حیدری مهر)زنجان(، 13 ملی پوشی هستند که در ترکیب نهایی تیم قرار دارند.

خواندنی از ورزش ایران

اهمیت توجه به پشتوانه سازی در والیبال

حدیث دشت عشق

صفحه ۹
   پنج شنبه 2۶ مرداد ۱۳۹۶

24 ذیقعده ۱4۳۸ - شماره 2۱۶۹۹

سرمربی تیم ملی تکواندو گفت: تیم ما در مسابقات جام ریاست فدراسیون جهانی در چند وزن اشکالاتی داشت و آن هم 
به بی تجربگی ملی پوشان برمی گردد؛ چون حریفان ما با تجربه و میدان دیده بودند. گزیده ای از تازه ترین صحبت های فریبرز 

عسگری در ادامه می آید:
*مســابقات خوبی در ازبکستان برگزار شــد، بچه های تیم ملی محک جدی در این رقابت ها خوردند. تیم های خوب به 
همراه تکواندوکاران خوب در این مسابقات شرکت کرده بودند. ما به این دیدار به چشم رقابت های تدارکاتی نگاه کردیم، چون 
مســابقات اصلی بازی های داخل سالن ترکمنستان است. به همین دلیل ما با آمادگی کامل راهی ازبکستان نشده بودیم، اما 

بچه ها خوب بازی کردند. 
* ما در چند وزن اشــکالاتی داشــتیم که آن هم به بی تجربگی بچه ها برمی گردد؛ چون حریفان ما باتجربه و میدان دیده 
بودند. فکر می کنم این موضوع به مرور زمان حل می شود. ما تمام سعی مان را می کنیم در این مدت باقی مانده اشکالاتمان را 

رفع کنیم و در مسابقات داخل سالن نتیجه مطلوبی را کسب کنیم. 
*با توجه به اینکه تا زمان آغاز مسابقات داخل سالن فرصت کمی باقی مانده از ظهر سه شنبه تمریناتمان را آغاز کردیم 
البته قرار بود صبح روز سه شــنبه تمریناتمان را آغاز کنیم، اما به دلیل اینکه چمدان های ملی پوشان به تهران نرسیده بود ما 

یک استراحت کوتاهی را کردیم و از ظهر روز سه شنبه بلافاصله تمرینات مان را آغاز کردیم. 
*در رقابت های داخل ســالن آسیا هفت نماینده خواهیم داشــت در حال حاضر نیز 10 نفر در این اردوها حضور دارند. 
تصمیم ما بر این است منتظر نتایج تیم ملی اعزامی به مسابقات دانشجویان جهان باشیم اگر لازم باشد و نتایج خوبی را آنها در 
مسابقات کسب کنند دو نفر از تکواندوکاران اعزامی به این رقابت ها به اردوی تیم ملی دعوت می شوند و انتخابی نهایی برگزار 
و 7 نفر اصلی اعزامی به مسابقات داخل سالن معرفی می شوند. اگر احتیاج نباشد از بین همین 10 نفر حاضر در اردوها 7 نفر 

نهایی را معرفی می کنیم. به هر حال در اوزانی که 2 نفر هستند قطعا باید انتخابی برگزار کنیم. 
*27 شــهریورماه مســابقات در ترکمنستان آغاز خواهد شــد و ما یک ماه فرصت داریم تا ملی پوشان را به اوج آمادگی 
برسانیم؛ تلاش می کنیم در این فرصت باقی مانده تمرینات منظم و دقیقی را داشته باشیم تا به امید خدا در مسابقات داخل 

سالن بهترین نتیجه را کسب کنیم.

 روایت سرمربی تیم ملی تکواندو از مسابقات جام ریاست فدراسیون جهانی

ملی پوشان در ازبکستان محک جدی خوردند 

آراســته جوان اســپیلي در نخستین 
روز شــهریور ماه سال 1344 در شهرستان 
لاهیجان دیده به جهان گشــود و سرانجام 
پــس از دلاوری های زیاد در تاریخ ششــم 
مرداد ماه سال 1367 به درجه رفیع شهادت 

رسید.
بخشی از وصیت نامه او را بخوانید:

ما سرباز هستیم و افتخار سربازي اسلام 
را داریــم، خدا را شــکر مي کنم در زمان و 

عصري زندگي مي کنم که با راهنمایي و قیام یک رهبر بزرگ و مذهبي بزرگترین 
انقلاب را در جهان به پیروزي رســانید و همه ما را بیدار کرد و این جنگ هم از 

کوري چشم دشمنان است که تحمل پیروزي ما را ندارند
پدر و مادر عزیزم از شــما و همه برادران و خواهر و فامیلهایم انتظار دارم که 
با آرامش این واقعه را بپذیرید اجر مرا محفوظ نگه دارید و دل خود را به آقا امام 
حسین که هر سال در محرم برایش سیاه مي پوشیم و سینه مي زنیم بدهند که 
چطور همه عزیزان خود را در راه اسلام شهید داد و براي همه ما یادگار گذاشت 

و این انقلاب ادامه راه امام حسین است
بس تحمل کنید و از بي تابي پرهیز کنید و ســعي کنید که فرایض را انجام 
دهید خصوصاً نماز را فراموش نکنید ســعي کنید حرمت این کار مرا که دفاع از 
اســلام اســت نگه دارید و به همه خانواده شهدا فکر بکنید که عاقبت ما ختم به 
خیر است و سلام مرا به همه بستگان برسانید و بگویید که همه را دوست داشتم 

و مرا مورد عفو قرار دهند.
برافراشته باد پرچم اسلام        مرگ بر آمریکا و مزدوران عراقي

هفته چهــارم لیگ برتر فوتبــال در حالی امروز 
پیگیری می شود که استقلال در مهم ترین بازی هفته 

مهمان سایپا است. 
روز دوم از رقابت های هفتــه چهارم لیگ برتر از امروز با 
برگزاری چهار دیدار پیگیری می شود که در مهم ترین مسابقه 
سایپا در ورزشگاه شهید دســتگردی میزبان استقلال تهران 
اســت. این دیدار را می توان مصاف دایی و منصوریان قلمداد 

کرد. 
سرمربی آبی پوشان که هفته گذشته مقابل تراکتورسازی 
نخستین پیروزی خود را دشت کرد، این هفته می خواهد سه 
امتیــاز را از چنگ دیگر مربی پرسپولیســی یعنی علی دایی 
در بیاورد. استقلالی ها برخلاف انتظارات، در دو هفته ابتدایی 
نتایج خوبی نگرفتند و با رقیب دیرینه خود یعنی پرسپولیس 
پنج امتیاز فاصله گرفتند اما پیروزی برابر تراکتورســازی در 
هفته قبل کمــی به اوضاع تیم منصوریان در جدول، ســر و 
سامان داد. آبی پوشان پایتخت با چهار امتیاز در رده نهم قرار 

دارند و انگیزه زیادی برای برتری مقابل سایپا دارند.
در ســوی دیگر میدان ، سایپای علی دایی است که بدون 
شکســت و با کســب هفت امتیاز و تنها با تفاضل گل کمتر 
نسبت به پارس جنوبی در جایگاه سوم قرار دارد. نارنجی پوشان 
که هفته گذشــته موفق شدند استقلال خوزستان را شکست 
دهند، به دنبال پیروزی مقابل پایتخت نشینان هستند تا ضمن 
گرفتن انتقام نتایج چند سال اخیر، از کورس بالانشینان عقب 
نیفتند و بتوانند با پرســپولیس برانکــو رقابت کنند. محمد 
عباس زاده پدیده سابق پرسپولیس که هفته گذشته نخستین 
گل خــود را در لیگ برتر به ثمر رســاند، انگیزه زیادی برای 
گلزنی مقابل اســتقلال دارد تا بتواند علاوه بر کســب عنوان 

»آقای گل«، ارزش های خود را بار دیگر به رخ بکشد.
در دیگر بازی مهم امروز تیم های ذوب آهن و سپاهان در 

ورزشگاه فولادشهر اصفهان با یکدیگر دیدار می کنند. نخستین 
دربــی فصل در حالی میان دو تیم اصفهانی برگزار می شــود 
که دو تیم شــرایط متفاوتی را تجربه می کنند. ذوبی ها با امیر 
قلعه نویی در ســه هفته ابتدایی شکستی را تجربه نکرده اند و 
بــه دنبال پیروزی در دربی اصفهان هســتند. البته ذوب آهن 
مصدومان زیادی دارد؛ مهم ترین آنها قاســم حدادی فر است 
که در دیدار با سیاه جامگان رباط صلیبی پاره کرد و شش ماه 
از میادین دور شد. شاگردان قلعه نویی در سه بازی قبلی خود 
یک پیروزی و دو تساوی کسب کرده اند و با پنج امتیاز در رده 

پنجم جدول قرار دارند.
اما سپاهانی ها که با تمدید قرارداد کرانچار به فکر برگشتن 

به جمع مدعیان جدول بودند و خریدهای پر سر و صدایی نیز 
انجام دادند، نتوانستند درخشان ظاهر شوند. آنها از سه بازی 
قبلی خود تنها دو امتیاز کسب کردند و در جایگاه چهاردهم به 
سر می برند. همچنین سپاهانی ها داربی پیش فصل را نیز با دو 
گل به همشهری خود باخته بودند و می خواهند در نخستین 
داربــی لیگ انتقام خود را بگیرند. طلایی پوشــان اصفهان در 
این دیدار می توانند از بازیکن جدید خود یعنی مروان حسین 
نیز اســتفاده کنند.برنامه کامل دیدارهــای هفته چهارم 

رقابت های لیگ برتر به این شرح است:
پنج شنبه 26 مرداد 96 

* سایپا تهران ........................... استقلال تهران- ساعت 20:45 

* تراکتورسازی تبریز ..................... نفت تهران- ساعت 19:45 
* ذوب آهن اصفهان ............................ سپاهان- ساعت 20:15 
* پارس جنوبی جم ........... صنعت نفت آبادان- ساعت 20:45

جمعه 27 مرداد96 
*فولاد خوزستان ........... گسترش فولاد تبریز- ساعت 20:30 
*پدیده خراسان .................. استقلال خوزستان- ساعت 18:45
*سپیدرود رشت .......................... پیکان تهران- ساعت 19:30 

لازم به یادآوری اســت که جدول رده بندی بدون در نظر 
گرفتن نتیجه بازی تیم های پرســپولیس و سیاه جامگان که 

شب گذشته برگزار شد، تنظیم شده است. 

دربی اصفهان امروز در ورزشگاه فولادشهر برگزار می شود

آزمون دشوار استقلال مقابل سایپا

جدول رده بندی لیگ برتر- جام خلیج فارس
امتیازتفاضل گلگل خوردهگل زدهباختتساویبردبازيتیم

۷1۶۹--1۳۳. پرسپولیس

۸۴۴۷-2۳21. پارس جنوبی جم

۶۴2۷-۳۳21. سایپا

1۵۳2۶-۴۳2. صنعت نفت آبادان

۵2۳۵-۵۳12. ذوب آهن

۶۳111۵۳2۴. پدیده

۴-۷۳111۵۵. سیاه جامگان

۴-۸۳11122. استقلال خوزستان

۴-۹۳11111. استقلال

1۴-10۳111۳۴. فولاد

2۴-11۳111۳۵. نفت تهران

۵۳-22۷-12۳1. گسترش فولاد

12-21۳۴-1۳۳. پیکان

۴2-212۶-1۴۳. سپاهان

-۳-۳2۵--1۵۳. سپیدرود رشت

-۳-۳1۴--1۶۳. تراکتورسازی 

سرویس ورزشی-
رئیس  فدراســیون کشتی می گوید 10 کشتی گیر 
برای نخستین مرتبه است که عازم مسابقات جهانی 
می شوند چرا که نگاه فدراســیون کشتی به کسب 
موفقیت در المپیک 2020 اســت و بر همین اساس به 

جوان ها اعتماد شده است. 
رقابت هــای جهانــی کشــتی آزاد و فرنگــی جهان در 
ســال 2017 از دوشنبه هفته آینده در شــهر پاریس آغاز 
می شــود. در آســتانه شــروع این رقابت های مهم رســول 
خادم رئیس فدراســیون کشتی اظهار داشــت: انتخاب آزاد 
و فرنگــی کاران ایران در مســابقات جهانی 2017 پاریس بر 
اســاس قانون فرآیند انتخابی تیم های ملی و بر مبنای نتایج 
کشــتی گیران در جریان رقابت هــای انتخابی تیم های ملی 
بوده اســت.البته در بعضی از اوزان، کارنامه و سوابق عملکرد 
خارجی کشتی گیرانی که جزء نفرات برتر هر وزن بودند نیز 
مدنظر شوراهای فنی قرار گرفت و در نهایت ترکیب تیم های 

ملی برای حضور در مسابقات جهانی پاریس انتخاب شد.
وی افزود: تیم های ملی ما تیم های جوانی هســتند و از 
معدود دوره های تاریخ کشــتی کشور است که از 16 آزاد و 
فرنگی کار ایران در رقابت های قهرمانی جهان، 10 کشــتی 
گیر برای نخســتین مرتبه اســت که عازم مسابقات جهانی 
می شــوند چرا که نگاه فدراسیون کشتی به کسب موفقیت 
در المپیک 2020 است و بر همین اساس به جوان ها اعتماد 

شده است.
خادم تصریح کرد: کشتی گیران ما اگرچه جوان هستند، 

اما بسیار شجاع و با جســارت مقابل حریفانشان صف آرایی 
خواهند کرد. جوان بودن کشتی گیران ما عامل بسیار مهمی 

است تا آنها مقابل رقبا جسورتر مبارزه کنند.
وی با  اشــاره به اینکه کشــتی گیــران اعزامی ایران به 
رقابت های جهانی دوره های سخت تمرینات خود را پشت سر 
گذاشته اند ابراز امیدواری کرد نمایندگان ایران در رقابت های 
جهانی پاریس بتوانند با دلاوری، رشادت و میل به خواستن 

که در آنها مشاهده می شــود، نتایج مورد انتظار مردم عزیز 
ایران را کسب کنند و بخوبی پاسخ دلگرمی و همراهی مردم 

عزیز را بدهند.
خــادم در ادامه تاکید کرد: امروز نســل جوان کشــتی 
گیران و مربیان در تیم های ملی حضور دارند، که این موضوع 
از امتیازات بزرگ کشــتی ایران محســوب می شود. از دیگر 
امتیازات جدی تیم های ملی بزرگســالان در کشــتی آزاد و 

فرنگی، یکپارچگی و هم دلی است که بین کادر فنی و کشتی 
گیران در هر دو رشته وجود دارد.

ارسال اساسنامه جدید به اتحادیه جهانی
رئیس فدراسیون کشتی درباره آخرین وضعیت اساسنامه 
اصلاح شده فدراسیون کشتی و ارسال آن به اتحادیه جهانی 
کشتی گفت: اساسنامه را مجمع فدراسیون کشتی اصلاح و 
به اتحادیه جهانی کشــتی ارسال کردیم اما تاکنون پاسخی 
از اتحادیه دریافــت نکرده ایم. اگر اتحادیه جهانی کشــتی 
اساسنامه اصلاح شده ما را بپذیرد خطر تعلیق کشتی ایران 
برطرف خواهد شــد و اگر پذیرفته نشــود ما مجددا درگیر 
پروسه اصلاح اساسنامه خواهیم بود و طبیعتا تهدیداتی برای 

فدراسیون خواهیم داشت.
وی افزود: در جلســه هیئت رئیســه اتحادیه جهانی در 
پاریس بررسی 23 یا 24 موضوع که از نگاه ما بحث های فنی 
و مدیریتی بسیار جدی است در دستور کار قرار دارد. به این 
موضوع که اعضای هیئت رئیسه و اعضای تصمیم گیر اتحادیه 
جهانی کشتی سعی کنند با اتخاذ تصمیمات درست به دنبال 
بهبود وضعیت کشتی جهان باشند خیلی امیدوار نیستم اما 
فدراسیون کشتی ایران برای تک تک این موضوعات و دستور 
جلسات بحث ها و نظرات کارشناسی خود را آماده کرده تا در 

جلسه هیئت رئیسه مطرح کند.
خادم خاطرنشان کرد: این تصمیمات، تصمیمات مهمی 
برای کشتی دنیا می تواند باشد و ما نمی توانیم نسبت به آنها 
بی تفاوت باشیم. امیدوارم امیدمان به انجام اصلاحات در نحوه 

مدیریت کشتی جهان به یاس تبدیل نشود.

رئیس فدراسیون از جوانگرایی در تیم ملی برای رقابت های جهانی می گوید

خادم: هدف کشتی موفقیت در المپیک 2020 است

درخواست قهرمان المپیک از وزارت ورزش
قهرمان المپیک ریو گفت: مسئولان ورزشی کشور نباید فقط نزدیک مسابقات مهم مثل المپیک یا بازی های 
آسیایی در تمرینات ما خود را نشان دهند آنها باید بیشتر در کنارمان باشند تا از نزدیک با مشکلات آشنا شوند.
حسن یزدانی در آستانه آغاز رقابت های جهانی کشتی آزاد 2017 پاریس اظهار داشت: بعد از تمرینات سنگین این اردو، 
اردوی ریکاوری است و خدا را شکر در این مدت تمرینات خوبی را پشت سر گذاشتیم و ان شاءالله روز مسابقه به آمادگی لازم 
می رســیم. شرایط تقریباً خوب اســت و تمرینات خوبی را پشت سر گذاشتیم و آماده می شویم برای روز مسابقه تا بتوانیم یک 
نمایش خوبی را اجرا کنیم. وی درخصوص امکانات و تجهیزات کشــتی تصریح کرد: امکانات و شــرایط برای ورزش اول کشور 
مهیا نیســت. خیلی جاها این را گفته ام آقای خادم با آوردن اسپانســرهای زیادی تا حدودی خرج فدراسیون را تأمین می کند 
ولی ارگان های دولتی هم باید کمک کنند که متأســفانه این اتفاق نمی  افتد. من از وزارت ورزش می خواهم که به ورزشــکاران 
رشــته های مدال آور نگاه ویژه ای داشته باشند و به این فدراسیون ها کمک کنند. سلطانی فر چند بار در اردوهای ما حاضر شد 
اما آنها نباید فقط نزدیک مسابقات مهم مثل المپیک و بازی های آسیایی در تمرینات ما خود را نشان دهند. آنها باید بیشتر در 

کنارمان باشند و از نزدیک با مشکلات آشنا شوند.

تیم ملی والیبال ایران با نمایشی مقتدرانه در آسیا 
برای ششمین بار به رقابت های والیبال قهرمانی جهان 
صعود کرد، هر چند این صعود شیرین بود اما لزوم آن 

می رود در ادامه راه توجه بیشتری به جوانان شود. 
تیم  ملــی والیبال ایــران در پایان رقابت هــای انتخابی 
قهرمانی جهان 2018 در منطقه آسیا موفق شد با کسب چهار 
پیروزی بلیت رقابت های جهانی را کسب کند. شاگردان ایگور 
کولاکوویچ پس از انجام چهار بازی توانستند با چهار پیروزی و 
بدون حتی یک ست باخته و کسب دوازده امتیاز مقتدرانه در 

صدر گروه B قرار بگیرند. 
در ایــن دوره از رقابت ها که در اردبیل برگزار شــد، تنها 
حریف جدی ایران تیم چین بود. چین برای نخســتین بار در 
طول تاریخ والیبال خود از یک مربی غیربومی اســتفاده کرد. 
رائول لوزانو که سال پیش سرمربیگری تیم ملی والیبال ایران 
را برعهده داشــت، چهار ماهی است که هدایت تیم چین را بر 

عهده گرفت.
ایران با اقتدار توانست چین را هم در دومین دیدارش در 
مرحله گروهی سه بر صفر شکست دهد. والیبال ایران در دور 
گروهی به هیچ تیمی حتی یک ســت هم نداد. کره جنوبی با 

یک تیم جوان به این رقابت ها پا گذاشت.
پس از کسب نتایج ضعیف تیم ملی والیبال ایران در لیگ 

جهانی 2017 که طرفــداران والیبال را آزرده خاطر کرده بود، 
فدراســیون والیبال ایران برای جلب حمایت های دوباره مردم 
و آشــتی والیبال دوستان با تیم ملی، به دنبال کسب بهترین 

نتایج با کولاکوویچ بود.
کولاکوویچ هم کــه با موج زیادی از انتقــادات در مورد 
استفاده نکردن از جوانان در ترکیب تیم ملی و نیز کسب نتایج 
ضعیف متهم شده بود می خواست در انتخابی قهرمانی جهان، 

نتایج بد لیگ جهانی را به فراموشی بسپارد.
در ایــن رقابت ها تیم ایران با ترکیبــی کامل و با تمامی 
ستاره هایش پای به رقابت ها گذاشت و توانست بهترین نتیجه 
را در این رقابت ها کسب کند اما نکته آن جاست که کولاکوویچ 
تنهــا به پیروزی در هر بازی توجــه دارد در حالی که والیبال 

ایران علاوه بر نتایج خوب، نیاز به پشتوانه سازی نیز دارد. 
تمرکز کامل مرد صرب والیبال ایــران بر پیروزی در هر 
دیدار قابل ستایش اســت اما کیفیت مسابقات نشان داد که 
در برخی پســت ها باید به آینده توجه کرد.رشــد والیبال در 
ســال های گذشته باعث شــد تا همگان به این نتیجه برسند 
که ایران در رشــته های تیمی هــم می تواند در جهان ورزش 
حرف های زیادی برای گفتن داشــته باشد ولی این پیشرفت 
نباید مقطعی باشــد و باید در طول مســیر به جوانان بیش از 

گذشته توجه نمود. 

هندبال کشورمان می گوید  پوش  ملی  و  لژیونر 
قهرمانان واقعی ایران امثال شهید محسن حججی 

هستند. 
الله کرم استکی در تازه ترین صحبت های خود در مورد 
نتایــج تیم ملی هندبال ایران در رقابت های ســئول کاپ 
اظهار داشت: ســئول کاپ یک تورنمنت تدارکاتی بدون 
حضور لژیونرها بود. فکر می کنم با توجه به اینکه تیم ملی 
در مراحل آماده سازی برای مســابقات مهم تری است دو 
بازی برابر تونس و کره جنوبی بسیار به آمادگی ملی پوشان 

کمک کرد.
وی ادامه داد: طبق اخباری که شنیده ام تیم ملی قرار 
اســت چند ماه دیگر در مسابقات تونس کاپ حضور پیدا 
کند و چون این رقابت ها در روز های مخصوص فدراسیون 
جهانی برگزار می شــود، لژیونرها هم می توانند در خدمت 

تیم ملی باشــند. برای ســئول کاپ اکثر بازیکنان درگیر 
تیم های باشــگاهی خود بودند و نتوانســتند تیم ملی را 

همراهی کنند.
لژیونر هندبــال ایران یکی از چهره هایــی بود که به 
شهادت محســن حججی در فضای مجازی واکنش نشان 
داد. وی در ایــن خصــوص عنوان کرد: مــن خودم را در 
حدی نمی دانــم که بخواهم درخصوص این شــهید والا 
مقام صحبتی کنم. امثال شــهید حججی مرد هســتند 
وقتی آخرین تصویر منتشر شده از شهید حججی را دیدم 
ناخودآگاه اشک در چشمانم جمع شد، چراکه در آن تصویر 

چهره مرد و نامرد به وضوح مشخص بود.
اســتکی با بیان اینکه ژن برتر را بــه راحتی می توان 
تشخیص داد، خاطرنشان کرد: خدا به خانواده این شهید 
بزرگوار صبــر بدهد؛ اگر امثال محســن حججی نبودند 

شرایط بســیار فرق می کرد و مشخص نبود چه 
اتفاقی برای خاک کشورمان می افتاد. به نظر من 
قهرمان واقعی ایران همین افراد هستند و ژن برتر 
مخصوص آنها است. با وجود چنین بزرگانی نباید 
به خودمان لقب ســتاره بدهیم. خوشحالم که در 
جایی زندگی می کنم که چنین قهرمانانی دارد و 

می توانیم به آنها افتخار کنیم.
وی افزود: حججی رفت تــا خیلی چیزها از 
دســت نرود. امیدوارم بتوانیــم از جوان عالیقدر 
الگوبــرداری کنیــم و مانند آنهــا زندگی کنیم. 
همانطور که در یکی از تصویرهای طراحی شــده 
دیدم امام حسین)ع( به استقبال این شهید آمده 
بود و من شــک ندارم که شهید حججی در کنار 

اهل بیت است.

ملی پوش هندبال کشورمان اعلام کرد

قهرمانان واقعی ایران امثال شهید حججی هستند 

به یاد شهید آراسته جوان اسپیلي
این انقلاب ادامه راه امام حسین )ع( است

پایان کار بدمینتون بازان ایران در مسابقات بلغارستان
ایران با شکست تیم های دونفره مردان و بانوان دیگر نماینده ای در مسابقات بلغارستان ندارد.

در ادامه مسابقات بدمینتون بلغارستان، تیم های دونفره مهدی انصاری و امیر جباری در بخش مردان و تیم ثمین عابد خجسته 
و هدیه شمس در بخش بانوان تنها نمایندگان باقی مانده ایران در مسابقات بودند که آنها نیز از حریفان خود شکست خوردند.

در دور دوم جدول دونفره مردان، تیم مهدی انصاری و امیر جباری برابر تیم فرانسه قرار گرفت که با نتیجه 2 بر صفر شکست 
خورد و از مسابقات حذف شد. در بخش بانوان هم تیم ثمین عابد خجسته و هدیه شمس پس از شکست تیم بلغارستان با تیمی 
متشکل از بازیکنان سوییس و هلند رقابت کرد که با نتیجه 2 بر یک بازی را واگذار کرد. به این ترتیب ایران دیگر نماینده ای در 

جدول انفرادی و دو نفره مسابقات بلغارستان ندارد و تمام نمایندگان ایران حذف شدند.

توضیح فدراسیون فوتبال درباره اعلام لیست تیم ملی
روابط عمومی فدراســیون فوتبال درباره برخی شــایعات پیرامون لیست 
جدیــد تیم ملی بزرگســالان توضیحاتی ارائــه کرد. تأکید می شــود تا روز 
چهارشنبه هیچگونه لیستی از سوی سرمربی محترم تیم ملی بزرگسالان برای 
بازی های آتی در اختیار فدراسیون فوتبال قرار نگرفته و هرگونه اخباری درباره 
نفرات لیست جدید تیم ملی صرفاً گمانه زنی است. بدیهی است اخبار رسمی 
در این باره فقط از طریق سایت رسمی فدراسیون فوتبال منتشر خواهد شد.

طارمی در فهرست ۸ نفره 
خطرناک ترین مهاجمان آسیا

مهاجم پرسپولیس در لیست 8 نفره ای قرار گرفته که سایت کنفدراسیون 
فوتبال آســیا از آنها به عنوان »مردان خطرناک« فوتبال قاره کهن یاد کرده 
است. سایت کنفدراســیون فوتبال آسیا در گزارشی به معرفی خطرناک ترین 
مهاجمان این فصــل از رقابت های لیگ قهرمانان آســیا پرداخته که مهدی 
طارمی، مهاجم تیم پرســپولیس هم جزو آنهاست. در این لیست که نام عمر 
عبدالرحمن از تیم العین امارات، آلن از گوانگژو اورگراند، عمر السومه از الاهلی 
عربســتان، هالک از شــانگهای اس آی پی جی چین، عمــر خریبین از الهلال 
عربستان، یو کوبایاشی از کاوازاکی فرونتاله ژاپن و رافائل داسیلوا از اوراوا ردز 
دایموند ژاپن دیده می شود، AFC راجع به طارمی نوشته است: »مهدی طارمی 
بیش از نیمی از گل های پرسپولیس را در فصل 2017 لیگ قهرمانان آسیا به 
ثمر رسانده تا به نماینده جمهوری اسلامی ایران کمک کند برای اولین بار به 
مرحله یک چهارم نهایی این رقابت ها صعود کند. با تســاوی 2 -2 بازی برابر 
الوحده در گروه D، پرسپولیس در آستانه حذف از رقابت ها بود تا اینکه طارمی 
2 گل دیگر زد تا ضمن کامل کردن هت تریکش راه تاریخ سازی را برای قهرمان 

لیگ برتر ایران هموار کند.
دایی: برای برد به مصاف استقلال می رویم

سرمربی تیم فوتبال سایپا تأکید کرد، تیمش کار سختی مقابل استقلال 
خواهد داشت و اینکه هدف نارنجی پوشان در این بازی کسب سه امتیاز است. 
علی دایی در نشســت خبری پیش از دیدار تیمش برابر اســتقلال در هفته 
چهارم لیگ برتر اظهار داشــت: باید بگویم که ما قطعاً بازی ســخت، حساس 
و مهمی داریم. ما در این بازی به هیچ عنوان دوســت نداریم امتیاز از دســت 
بدهیــم. بازیکنان من آمادگی خوبی دارند که بازی خوبی را ارائه بدهند. آنها 
فقط به سه امتیاز بازی فکر می کنند. وی در پاسخ به این پرسش که »استقلال 
فوتبال مالکانه ای را ارائه می دهد و چــه برنامه ای برای مقابله با آن دارید؟«، 
تصریح کرد: ما برای همه بازی ها برنامه  داریم. در دنیا هم بارسلونا مالکیت توپ 
را دارد، اما دیدید که در سال های گذشته رئال تعداد جام های بیشتری گرفته 
اســت. ما روی نقاط ضعف استقلال کار کردیم و می خواهیم فوتبال خوبی را 
ارائه بدهیم و نتیجه خوبی را کسب کنیم. قطعاً هر تیمی نقاط ضعف و قوتی 
را دارد که اســتقلال نیز از این قاعده مســتثنی نیست. وی در مورد اینکه به 
نظر می رسید بازی ســایپا - استقلال در ورزشگاه دستگردی برگزار شود، اما 
سه شــنبه شب گذشته به تختی انتقال یافته است، گفت: به هیچ عنوان برای 
ما مشــکلی به وجود نمی آید که بازی در دســتگردی، تختی یا آزادی برگزار 
شود، ما برای برد به زمین می رویم و هر تیمی که بهتر کار کند برنده می شود.

منصوریان: مطمئنم بازی سایپا - استقلال زیبا می شود
سرمربی تیم فوتبال استقلال اطمینان دارد که بازی این تیم مقابل سایپا 

جذاب و تماشایی می شود.
علیرضا منصوریان در نشست خبری پیش از دیدار استقلال مقابل سایپا 
اظهار داشــت: ما امروز میهمان تیم ســایپا هستیم، آخرین خبری که به من 
دادند بازی در ورزشــگاه تختی انجام می شــود و امیدوارم بازی خوبی انجام 
شود. هرچند کیفیت زمین خوب نیست، اما من مطمئنم بازی زیبایی برگزار 
می شود. سایپا و استقلال هر دو فوتبال خوبی به نمایش می گذارند. اگر کیفیت 
زمین اجازه دهد قطعاً هر دو تیم فوتبالی بهتر از این را به نمایش می گذارند، 
سایپا تیم جوانی دارد و ان شاءالله بتوانیم با کسب سه امتیاز مسیر روبه رشدمان 
را ادامــه دهیم. ســرمربی تیم فوتبال اســتقلال در رابطه با وضعیت مجتبی 
جباری و اینکه آیا امکان دارد در بازی امروز از ابتدا به میدان برود، گفت: اگر 
شــرایط  جباری خوب باشد با او شروع خواهیم کرد. برای امروز دغدغه زمین 
را داریم که ممکن است به بازیکنان آسیب برساند، با این حال اگر بدانیم که 
جباری می تواند به ما کمک کند با او شروع خواهیم کرد. مجتبی کار بدنی را 
فوق العاده پیش برده و ایده آل تمرین می کند. ما به او به عنوان نقطه عطف نگاه 
می کنیم. او نشاط و طراوت تیم ما است و کارهایی می کند که شاید آن کارها 
را در ســه چهار بازیکن ببینیم. مجتبی را به عنوان استراتژی تیم می بینیم و 

شاید اگر شرایط مهیا باشد از ابتدا با او شروع کنیم.
قلعه نویی: ذوب آهن را مثل سپاهان دوست دارم

سرمربی تیم فوتبال ذوب آهن گفت: سپاهان را با همه وجودم دوست دارم 
کما این که ذوب آهن را هم دوســت دارم. وقتی در ذوب آهن هستم لحظات 
سپاهان تداعی می شود. اینجا آرامش دارم. امیر قلعه نویی سرمربی ذوب آهن 
در نشســت خبری پیش از دیدار تیمش مقابل ســپاهان اظهار کرد: سپاهان 
جایی اســت که خاطرات خوبی داشتم و بخشی از لحظات خوب زندگی من 
بوده اســت. هر جا که اسم سپاهان باشد با همه وجودم به آن افتخار می کنم. 
شــاید در چند سال گذشته کســی به اندازه من از نقش جهان انتقاد نکرده 
باشــد. من در اصفهان هم نبودم ولی آن قدر صحبت کردم تا تکمیل شد. این 
ورزشــگاه یکی از افتخارات استان اســت که اگر بهتر از آزادی نباشد، کمتر 
نیســت. ســرمربی ذوب آهن گفت: کرانچار مربی بزرگی است و ما باید به او 
افتخار کنیم. او مربی بزرگی اســت که در ایران کار می کند. باید دیداری در 
حد شــهرآورد اصفهان برگزار کنیم. نتیجه دست خدا است و هر دو تیم برای 
پیروزی تلاش می کنند. سپاهان تیم خوبی است و بر خلاف نتایج اخیر، فوتبال 
را خــوب بازی می کند. طبیعتا نقاط قوت و ضعف دارد که یکی از نقاط قوت 
تیم خط هافبک اســت. باید این ارتباط را قطع کنیم و به حریف ضربه بزنیم. 
درســت اســت که پنج امتیاز گرفتیم و از دو بازی خارج از خانه دو تســاوی 
گرفتیم ولی راضی نبودم و در هر دو بازی لیاقت بردن داشتیم. اگر در بازی با 
پیکان موقعیت ها را گل می کردیم در نیمه نخســت با سه گل جلو می افتادیم 
اما شانس آوردیم که در اواخر بازی گل نخوردیم. به بازیکنان گفتم که فرقی 
نمی کند در خانه بازی می کنیم یا خارج از خانه. من آینده ذوب آهن را خوب 
می بینم. با همه مشکلات ما پنج امتیاز گرفتیم و دو کلین شیت داشتیم. آمار 

گل های ما بد نبوده است. باید از این که هستیم بهتر نتیجه بگیریم.
گل محمدی: برای شکست نفت

 تمام تلاش مان را می کنیم
سرمربی تیم فوتبال تراکتورسازی گفت: امیدوارم بتوانیم سه امتیاز بازی 
با نفت را کســب کنیم و برای این منظور، تمام تلاش مان را به کار می گیریم.
یحیی گل محمدی، در نشست خبری پیش از دیدار تیمش مقابل نفت تهران 
در هفته چهارم لیگ برتر فوتبال،  اظهار کرد: در شرایطی هستیم که شاید از 
نظر امتیازگیری عملکرد خوبی نداشتیم. در سه بازی نخست، علی رغم این که 
می توانســتیم حداقل پنج امتیاز داشته باشیم نتوانستیم امتیازی بگیریم. اگر 
در ضربات نهایی دقت بیشتری داشتیم اکنون وضعیت ما بهتر بود. هدف مان 
در بازی با نفت این است که با تمام وجود برای گرفتن سه امتیاز تلاش کنیم. 
مقابل تیمی قرار می گیریم که توانسته با تمام مشکلات چهار امتیاز بگیرد. باید 
بتوانیم از فرصت های مان خوب استفاده کنیم. امیدوارم بتوانیم سه امتیاز این 
بازی را کسب کنیم. برای گرفتن سه امتیاز تمام تلاش مان را به کار می گیریم.

گلزنی خالد شفیعی برای اف سی سئول
مدافع ایرانی تیم اف سی سئول کره جنوبی اولین گل خود را برای این تیم 
به ثمر رســاند. تیم اف سی سئول روز گذشته در دیداری تدارکاتی به مصاف 
تیم دگوی کره جنوبی رفت که در پایان با نتیجه 3 بر صفر به برتری رســید. 
خالد شــفیعی مدافع ایرانی تیم اف سی سئول در این مسابقه بعد از رهایی از 
بند مصدومیت در ترکیب تیمش به میدان رفت و موفق شــد یک گل زیبا به 
ثمر برساند. شفیعی که مدتی به دلیل مصدومیت از ترکیب اف سی سئول دور 
مانده بود گل دوم تیمش را وارد دروازه دگو کرد. او روی ارسال کرنر از جناح 
راست، با پرش خوب و ضربه سری تماشایی برای تیمش گلزنی کرد. عملکرد 
خوب شــفیعی در این بــازی تدارکاتی احتمــالا او را در دیدار های آینده به 

ترکیب تیم اف سی سئول در کی لیگ کره جنوبی می رساند.
دردسر جدید برای تراکتورسازی 

با شکایت بازیکن سابق
وکیل بازیکن سابق تراکتورسازی به دلیل طلب این بازیکن از تیم تبریزی 

به AFC گزارش داد.
فرشید طالبی بازیکن سال های گذشته تراکتورسازی به دلیل طلبی که از 
این باشــگاه داشته وکیل گرفته و وکیل او هم برای احقاق حق موکلش اقدام 
به ارائه گزارش به AFC نموده است.در همین راستا ناصر محزون وکیل فرشید 
طالبی به خاطر طلب 228 میلیون تومانی معوقه این بازیکن از تراکتورسازی 
در نامه ای به کنفدراسیون فوتبال آســیا گزارش داد. به تازگی کنفدراسیون 
آسیا نسبت به بدهی باشــگاه های ایرانی تذکر داده و اعلام کرده باشگاه های 
ایرانی اگر بدهی های خود را تسویه نکنند آنها را از لیگ قهرمانان آسیا حذف 
می کند. باید دید باشگاه تراکتورسازی که فصل گذشته به دلیل ندانم کاری در 
گذشته از ســوی مدیرانش با انبوهی از بدهی ها بابت بازیکنان خارجی روبرو 
شــد و از دو دیدگاه نقل و انتقالاتی محروم شــد اکنون با این گزارش جدید 

چه می کند.


